
Zpráva o činnosti vedoucího reprezentace PGA za rok 2009 
V letošním roce jsem se jako vedoucí reprezentace podílel na těchto úkolech: 

1. Účast na Světových leteckých hrách v Turíně 

a. Na podzim 2008 byla stanovena nominace na WAG 2009. Nominace byla provedena 

příslušnou subkomisí FAI na základě FAI rankingu. Česká republika získala jedno místo 

a to bylo přiděleno Kamilu Konečnému 

b. Soutěž byla uvedena ve schváleném přehledu soutěží na rok 2009 

c. Před soutěží jsem požádal předsednictvo o úhradu cesty, ale žádost byla zamítnuta 

s odůvodněním, že se nejedná o reprezentaci ČR na soutěži nejvyšší kategorie. 

S tímto názorem se neztotožňuji, protože FAI, které je LAA ČR členem, uvádí Světové 

letecké hry jako soutěž nejvyšší kategorie (www.fai.org).  

  

2. Účast reprezentace PGA na 6. MS v Ivanci, Chorvatsko 

a. V květnu byl sestaven rozpočet na účast reprezentačního týmu, a byl po předložení 

předsednictvu schválen. Rozpočet se skládal v zajištění těchto položek a celkovém 

rozsahu cca 148 000Kč: 

i. Zajištění startovného 

ii. Zajištění ubytování 

iii. Zajištění dopravy 

iv. Zajištění stravného 

v. Zajištění reprezentačního oděvu 

vi. Zajištění  soustředění před MS v Solanech 

b. Zajištění soustředění v Solanech bohužel nebylo schváleno jako součást rozpočtu MS, 

s čímž nemohu souhlasit.  

Probíral jsem přípravu reprezentace se zástupci předních zemí v přesnosti a ti mi 

potvrdili, že nejlepší model přípravy je společný trénink všech členů reprezentačního 

týmu, protože tam je možné srovnání mezi jednotlivými soutěžícími. U většiny 

podobných sportů takovéto soustředění probíhají. 

Soustředění bude letos uhrazeno z prostředků na přípravu pro reprezentanty 

v přesnosti před jejich rozdělením jednotlivým reprezentantům. 

c. SK mě pověřila sestavením pravidel nominace a následně složením reprezentace.  

Návrh pravidel nominace jsem SK předložil 5.1.2009 a 3.2.2009 mi SK zaslala 

schválené pravidla nominace: 

i. 1. pilot z FAI rankingu 

ii. 2. pilot z FAI rankingu 

iii. 1. žena z FAI rankingu 

iv. divoká karta 

v. 3. pilot z rankingu 

vi. Zbytek doplnit divokými kartami 

d. Na základě těchto pravidel a FAI rankingu byla schválena tato nominace: 

1. Kamil Konečný (8. pozice FAI) 

2. Tomáš Lednik (29.) 

3. Markéta Tomášková (44.) 



4. Kateřina Pánková (122., divoká karta: 2. místo na loňském ME v 

ženách) 

5. Radek Václavik (64. FAI) 

6. Martin Ondrášek (96. FAI, divoká karta:  20. místo na loňském ME, 

člen TM, velmi perspektivní) 

7. Zdeněk Čermák (156. FAI, divoká karta:  dobré výsledky na 

soustředění v Solanech, účast na MS v Litvě 2007) 

e. Na základě schváleného rozpočtu byly provedeny platby startovného a zajištěno 

ubytování. Reprezentantům, kteří požádali o zálohu, byla tato poskytnuta.  

f. Doprava byla dohodnuta za použití reprezentačního VW a jednoho osobního auta 

reprezentantů 

g. Byly připraveny reprezentační trička s potiskem, které spolu s vestami z loňského 

roku tvořily reprezentační oděv 

h. Po skončení MS byly vyúčtovány cestovní příkazy pro jednotlivé reprezentanty. Další 

doklady za startovné, ubytování a podobně byly předány ekonomce LAA k vyúčtování 

i. Rozpočet účasti byl dodržen, když celkové čerpání bylo ve výši cca 126 000Kč  

 

3. Investiční dotace pro reprezentaci PGA 2009 

a. V letošním roce jsme neměli přidělenu žádnou dotaci na pořízení investičního 

majetku 

 

4. Investiční dotace pro reprezentaci PGA 2010 

a. 9.9.2009 jsem zpracoval požadavky na investiční dotaci pro reprezentaci PGA na rok 

2010 (4 padáky, elektronická nula) 

b. Požadavky byly schváleny předsednictvem 12.10.2009 a předány ekonomce LAA 

 

5. Dotace na údržbu  

a. 12.10.2009 jsem požádal o dotaci na údržbu padáků na přesnost ve výši 

5000Kč/padák, tj. v celkové výši 20 000Kč. Spolu´část ve výši 30% si budou hradit 

reprezentanti. 

b. O schválení nebo zamítnutí jsem dosud nebyl informován 

Poznámky na závěr 

1. Smlouva s vedoucími reprezentace 

a. Po roce opět není uzavřena smlouva, čili pravomoci i povinnosti vedoucích jsou stále 

definovány pouze ústně (nebo v OŘ svazu), bez jakékoliv vymahatelnosti jejich 

splnění 

 

2. Schvalování předsednictvem a SK 

a. Bohužel veškeré schvalování trvá strašně dlouho a při schvalování rozpočtu účasti na 

MS bylo nutné po jednom měsíci od zaslání návrhu rozpočtu urgovat jeho schválení. 



b. Po zaslání mailu s žádostí nebo návrhem se většinou nic neděje i když by stačilo 

poslat zpět mail typu: žádostí se budeme zabývat DD.MM.RRRR a o výsledku budeme 

informovat… 

c. Vyúčtování účasti na MS v Chorvatsku bylo ukončeno na začátku srpna. Bohužel od té 

doby i přes několikeré připomínání nedošlo k rozdělení prostředků na přípravu. Je 

konec října a obávám se, že opět způsobíme Broňce problémy s vyúčtováním těchto 

prostředků. 

3. Světové letecké hry: 

a. Jedná se o leteckou olympiádu (FAI je prezentuje jako nejvyšší úroveň soutěží) a 

tomu by měla odpovídat naše účast. Letos navíc Míra Oros a jím zajištěný tým 

připravoval profesionální zpravodajství ze soutěže, které se objevilo na celoplošných 

kanálech televize a rozhlasu. 

b. FAI se snaží, aby Světové letecké hry byly v dvouletém cyklu 

c. Disciplíny, které budou na hrách vypsány, jsou plně v kompetenci organizátora, takže 

příště to může být klidně XC 

d. Pokusit se dosáhnout, aby soutěž byla uznána MŠMT 

e. Stanovit pravidla pro nominaci (pokud bude volba na nás) a pro financování účasti 

 

Požadavek na odměnu 

Na základě této zprávy, ve které jsem uvedl čím, jsem se, jako vedoucí reprezentace PGA, zabýval, 

žádám předsednictvo o vyplacení odměny za tuto činnost. Výše odměny je návrhem, který se 

odkazuje na mé požadavky, se kterými jsem vstupoval do výběrového řízení na tuto pozici. 

1. Sestavení rozpočtu účasti na ME a příprava vyúčtování 

• 5 000Kč 

2. Příprava požadavků na investiční dotaci 2010 

• 2 000Kč 

Odměna může být provedena formou dohody o provedení práce nebo na fakturu, pak se ale bude 

jednat o částku bez DPH. 

 

V Ostravě 25.10.2009                            Kamil Konečný 


